
Verslag MR website 20-11-2024 
1. Opening door de voorzitter. 
2. Zaken vanuit CSG De Waard: 

Wat kunnen we doen om meer leerkrachten te krijgen? 
Dit moet beter op bestuurlijk vlak.  

 We hebben daar wel een achterstand op.  
Tijdelijke vacatures komen niet meer online. Moet binnen de school opgelost worden.   

3. Notulen MR-vergadering 20-11-2025: de goedkeuring hiervan zal tijdens de vergadering van  
    07-05-2025 plaatsvinden. 
4. Tekst voor website: er zal nog een tekst over deze notulen op de website geplaatst worden. 
5. Protocol telefoongebruik: goedgekeurd. 
6. Evaluatie jaarplan:  
     Er staan speerpunten in het schoolplan tot 2028. Die worden wellicht nog wat aangepast. We gaan dit   
     met elkaar bespreken. Grote lijnen kloppen wel, maar de manier hoe het er staat kan nog wat  
     aangepast worden. Eigenlijk het verfijnen van het schoolplan.  

Pagina 8 staan de doelen beknopt en vanaf pagina 9 staan de doelen helemaal uitgelegd. Pagina 24 
staan de schooltijden. We gaan er kritisch naar kijken. Lopende zaken meenemen in de volgende MR 
vergadering.  

7. Begroting: 
    We gaan er alles aan doen dat we de formatie op school in tact kunnen houden. 
    moeten met elkaar afspreken waar we de NPO gelden voor gaan inzetten. De MR stemt in. 

       8. RI & E rapportage / evaluatie: 
                De schoonmaak is een terugkerend punt. Veel haken en ogen. 

Voor veranderingen aan het schoolplein moeten we in overleg met Bres en de Vlashoek. 
We zijn ook aan het nadenken voor een hek om het schoolplein. Afspraak met een hovenier volgt.  

       9.  Scholing: 
               Als school waren we vertegenwoordigd bij de MR scholen van het bestuur. Er komt ook een 
uitnodiging voor een landelijke scholing.  

Er waren diverse MR leden. Je kon vragen stellen. Er werd niet echt les gegeven. De verdieping werd 
gemist.  
GMR wordt dit jaar opnieuw ingericht. Irma uit Mijnsheerenland wordt contactpersoon.  

        10. Financiën: Controle financiën, overblijfgelden en OR 
Overblijfgelden zijn gecheckt. Zag er goed uit. Vraag: kan het misschien overgemaakt worden? Voordeel 
contant: dan komt het niet op de grote hoop.  
Probeer wel alles gescheiden te houden. Betaal niet andere dingen uit die kas. Is onoverzichtelijk.  
Ze misten een checklist. Waar moeten ze op letten? Een soort protocol. Dan weet je waar je op moet letten.  
Controleren OR: viel op dat er nu niet allemaal kleine bonnetjes zijn. Dat is erg prettig. Het zijn nu grotere 
bonnen. Het lijkt erop dat er slimmer wordt ingekocht. Ze kijken nu vooruit. Erg fijn!  
        11. Rondvraag: 
De 2 studiedagen die af zijn gevallen. Is dat wel zo effectief? Moet de MR daar niet over mee praten? Dit komt 

door onze schooltijden. Daar moeten we dus voor volgend jaar heel goed naar kijken.  

 
 


